
Protokoll 

Styremøte Nannestad JFF 

11. mai 2021 kl 1830, klubbhuset 

Til stede: 

Lars Petter Aasen, styreleder 

Bendik Svendsøy, nestleder 

Hanne Røtterud, styremedlem 

Knut Harald Holst-Hansen, sekretær 

Ann Kristin Moen, varamedlem og ansvarlig for sosiale medier/hjemmesiden 

Karl Erik Bang, leder jaktgruppa 

Atle Wengen, leder fiskegruppa  

Hans Olav Røtterud, leder skyttergruppa 

Turid Johannesen, leder arrangementskomiteen 

 

Forfall: Øyvind Aulie, kasserer 

Agenda: 

1. Beramme årsmøte og gjennomgang av regnskap og årsmøtesaker 

a. Årsmøtet avholdes onsdag 2. juni kl 1900 i klubbhuset. 

b. Gruppeansvarlige sender inn budsjettforslag og årsberetning til kasserer innen 16. 

mai 

c. Kasserer lager forslag til årsberetning 

d. Pga Covid-19 situasjonen og uavklarte regler/restriksjoner må medlemmene 

påmelde seg per sms eller mail. Påmelding sendes styreleder innen 28. mai. 

e. Informasjon om årsmøtet legges ut på web, FB i tillegg til sms-varsling til alle 

medlemmer. 

f. Det ble ikke fremlagt verken regnskap eller budsjetter på møtet. Kasserer bes 

utarbeide begge deler før årsmøtet. Regnskapet for 2020 utarbeides og sendes 

styremedlemmene senest ila neste uke. 

g. Basert på antall påmeldte, vil styret ta endelig beslutning om årsmøtet kan avholdes i 

klubbhuset inne/ute eller om det må gjennomføres digitalt.  

2. Aktiviteter vår/sommer 

a. Fiskeslipp gjennomføres 29.mai. Melding om dugnad legges ut på web og FB. 

Oppmøte hos Bror Lunde kl 1200. Atle er ansvarlig for gjennomføringen. 

b. Årets meitecup starter 31. mai og fortsetter den 7., 14. og 20. juni. Mer informasjon 

finnes på web-sidene våre. 

c. Råsjøfestivalen avholdes den 12. juni kl 1300 – 1600.  

i. Bendik sjekker med Fearnley om bruk av Råsjøhytta. 

ii. Dugnadsgjengen møter ved klubbhuset kl 0900. 

iii. Arrangementet gjennomføres som i fjor, dvs opplegg og regi av Atle. Klasser 

og priser som før. 

iv. Lars Petter skaffer to gavekort som hovedpremie fra Jaktia.  

v. Påmelding rigget og klar fra 1000. 

vi. Atle skaffer premier 

vii. Info legges ut på web og FB.  



3. Jeger som skyter for mye?  

a. Karl Erik, leder jaktutvalget, har fått klager på en navngitt jeger som mistenkes for å 

ikke følge gitte retningslinjer. Styret besluttet å sende en skriftlig advarsel til 

vedkommende. 

b. Styret vil også etter gjennomført taksering, vurdere om det skal innføres kvote på 

jakt-kortene i år, styret foreslår maks 10 fugler. 

4. Innkjøp av jakt-simulator 

a. Hans Olav sjekker ut om dette er noe for oss. Styret er veldig positive til tiltaket. Før 

beslutning tas, gjennomfører Hans Olav en demo av utstyret sammen med utvalgte 

medlemmer. Total kostnadsramme presenteres på neste møte. Tanken er å kunne 

tilby medlemmene faste skytetider/-treninger på klubbhuset. God trening samt 

veldig sosialt og vi får utnyttet klubbhuset mer. 

b. Hvis vi går for denne anskaffelsen, kan det søkes om midler fra eksternt hold. 

5. Bruk av klubbhuset 

a. Klubbhuset brukes for lite. Styret ønsker å få til mer aktiviteter.  

i. Forslaget om ski-cafe fikk ikke spesielt stor oppslutning. Styret tror ikke 

lokasjonen er riktig for den type trafikk. 

ii. Hvis det blir skytesimulator, blir det faste kvelder med trening/skyting i regi 

av skyttergruppa. 

iii. Forsalg til nye aktiviteter mottas med takk. Legges ut på web-sidene våre?  

b. Lars Petter ber Henning om å innkalle til dugnad på klubbhuset ila sommeren. Det er 

en del forfallent arbeid som bør gjøres snart. 

6. Avtale med nye Nannestad Dyreklinikk 

a. Lars Petter orienterte om opprettelsen av den nye klinikken. De ønsker å gi klubben 

en avtale hvor medlemmene får 15 % på en del ordinære tjenester. Styret er positive 

til avtalen. Lars Petter sjekker om rabattene også gjelder hundefor. Styret ga 

klarsignal for inngåelse av avtalen. 

7. Samarbeid om Nannestad Festivalen den 19. juni med Bjerke JFF. 

a. Bjerke JFF har spurt om vi skal samarbeide under NF. Under forutsetning av at 

festivalen gjennomføres, er styret positive til samarbeidet. 

b. Lars Petter kommer med opplegg og regi hvis det blir noe av. 

8. Info fra gruppene 

a. Skyttergruppa 

i. Det er gjennomført to dugnader i forkant av sesongstart. 

ii. Treningsanlegget er åpent fra og med i dag. Det er planlagt 17 

treningskvelder. 

iii. Det er gjennomført noen oppgraderinger på kabler og sikringsskap. 

iv. 2 nye fronter er ønskelig, legges inn i budsjettforslaget. 

v. Prisene er endret fra i fjor (40.- for stillestående, 20.- for løpende og 100.- for 

en hel kveld) 

vi. Klubbmesterskap vurderes, beslutning kommer senere. 

b. Jaktgruppa 

i. Småviltsøknadsfristen er utløpt. 56 søkere/50 kort. 

ii. Gruppa vil ta initiativ for å få opp interessen for rådyrjakta. 

iii. Det ble foretatt trekning av deltagere i Predator-konkurransen.  

1. 1. plass gikk til Jan Erik Hansen 

2. 2. plass gikk til Åge Roar Fjeldberg 

3. 3. plass gikk til Reidar Olsen 



c. Fiskegruppa 

i. Det er påmeldt i alt 6 medlemmer til «Gytebekkrestaureringskurs» 

ii. Klubbmesterskap i meitefisking avholdes på siste dag av meite-cupen (20. 

juni) 

iii. Gruppa kan rapportere om rekordsalg av fiskekort i fjor. 

iv. Fylkesmesterskapet i meitefiske avholdes i august. Atle følger opp med fylket 

for gjennomføringen. 

v. Det er åpnet for å fiske med stang fra båt i Bjertnessjøen. Atle sjekker med 

NJFF om muligheten for å få en båt til i deres regi (nøkkel og booking) ala det 

vi har i Råbjørn.  

vi. Alternativet er at klubben kjøper egen båt (må i så fall kunne håndteres på 

en god måte – booking og nøkler) 

vii. Fiskegruppa kommer med forslag til regler for fiske med båt, hvis styret 

åpner for dette.  

9. Hvordan nå ut til medlemmene med viktig informasjon? 

a. Etter nedleggelsen av «I skuddet», har styret vurdert hvordan vi best mulig kan nå ut 

til medlemmene. Løsningen er å endre FB-profilen og linke denne mot våre 

hjemmesider. Dette må gjennomføres slik at medlemmene får push-meldinger hver 

gang det skjer noe på sidene våre. F.eks tidspunkter for dugnader, arrangementer, 

påmeldinger etc. 

b. Bendik kommer med et forslag som distribueres til styremedlemmene. Hvis 

opplegget virker, er det bare å iverksette. 

10. Eventuelt 

a. Hanne ønsker å forfølge saken med Hytta oppe ved Bjertnessjøen. Hytta er i ferd 

med å bli overdratt til Nannestad kommune. Hytta kunne bli et verdifullt tilskudd til 

foreningen, både for medlemmer, utleie og ski-cafe. Hanne følger opp med 

kommunen sammen med styreleder. 

b. Foreningen ønsker å investere i gapahuker på egnede plasser, bl.a. ved Dalstjernet og 

Ø. Herretjernet. Lars Petter sender henvendelse til Almenningen og Fernly for 

nærmere avklaring/tillatelser. Hvis tillatelser gis, vil styre behandle 

budsjett/innkjøp/bygging på neste styremøte. 

c. Ann Kristin tar kontakt med Stein Karlstad for avklaring ift blodspor-prøver for hund.  

d. Oppfølgingsaker fra tidligere styremøter 

i. Sak 6a fra 11.62020, tiltak for barn og unge. 

1. Satt på vent pga Covid 19, men skal utredes så snart det er praktisk 

mulig 

ii. Sak 5b fra 3.11.2020, økonomisk rapportering 

1. Alt er vanskeliggjort pga covid-19 situasjonen, men styret gikk 

enstemmig inn for at kvartalsvis rapportering gjelder for 

inneværende år. Kasserer bes om å sende Q1 21 til 

styremedlemmene ila mai 21. 

 

Neste styremøte eno. 


